
Jednání cyklokomunity na MMHK 1. 6. 2023
Přítomni: Ing. Miroslav Hloušek, Karel Šimonek, Ondřej Dürrer, Jiří Štrupl, Zuzana Vízková
Projednávaná témata:

 
1) Cykloskupina a její fungování:
- schůzek se bude účastnit koordinátor městské mobility na MMHK, toho času Karel Šimonek
- měl by vzniknout odbor mobility
- Karel pošle seznam plánovaných infrastrukturních investic (revize záměrů) a oprav – cykloskupina 
následně vytipuje akutní nejpalčivější problémy
Zápisy budou rozeslány všem členům skupiny do jednoho týdne a zveřejněny na webu HradecNaKole.cz 
do dvou týdnů od schůzky. Účastníci tedy mají minimálně týden možnost zápis doplnit či upřesnit.

 
2) Zabezpečená parkovací místa pro kola:
- cyklověž bude u fotbalové arény
- v rámci rekonstrukce hlavního nádraží naprojektované 2 cyklověže u trati na Pardubice – čerpání dotace
určené pro přestupní místa hromadné dopravy (šlo by i u Terminálu HD), časový horizont realizace 
neznámý
3) Aplikace MMHK pro podávání podnětů   – řeší Vrbický – Karel se zeptá, v jakém je to stavu
4) Cykloobousměrky a problematika rušení parkovacích míst:
- koalice není proti rušení parkovacích míst v centru (viz. koaliční prohlášení
- dopravní policie řeší nelegální parkování na kritických místech (křižovatky apod.) – „černá“ místa budou
zrušena
5) https://www.hradecjede.cz/ info o projektech většího charakteru
6) Školní plán mobility:

– dokument od paní primátorky je nový, obecný;
- plány mobility se řeší pro každou školu zvlášť, momentálně školní plán mobility pro Úprkovku

 
7) Návrhy konkrétních opatření ve městě:

– V Kopečku / Mýtská - zpracovává se návrh trvalé úpravy (cca do půl roku by to mělo být) – Ing. Nývlt
- Wonkova – otázka studie, problematické kvůli parkování, ulice je úzká
- Eliščino nábřeží - zde je třeba opravit povrch, zadat
- oblast v okolí Malého růžku – půjdou pryč nelegální parkování v křižovatkách
- vyhrazený BUSpruh na Gočárově třídě (a další ) – je zadána studie na návrh BUSpruhů (Pospíšilova, 
Divišova a další čtyřproudé silnice)
- cyklostezka Jana Černého – měla by být realizována do 2 let
- Pouchovská – v části od okruhu po železniční přejezd bude letos úplně nový tichý povrch (tichý asfalt) a
vodorovné značení; od kolejí nahoru – o problému se ví, ale neřeší se, není studie - řešit s KMS (poradní 
orgán)
- drobné realizace (např. vysoké obrubníky) – reklamace Vrbický, Hloušek
-  agenda pracovní skupina pro dopravu a bezpečnost – Voříšek
- cyklostezka Br. Štefanů – je studie – otázka pro odbor investic (Řádek)
- opravy povrchů u ČSOB atd. – je to ve slibovaném  seznamu plánovaných infrastrukturních 
investic

 
8) Pozvánka představitelů MMHK na slavnostní vyhlášení vítězů kampaně Do práce na kole 2023 v 
Bajkazylu dne 16.6.2023 od 18h viz.:

 
https://dopracenakole.cz/mesto/hradec-kralove
https://www.bajkazylhk.cz/l/zaverecny-vecirek-dpnk-hradec-kralove/
https://www.facebook.com/events/6317091428351264

 
Rádi bychom zde veřejnosti představili koordinátora městské mobility a záměry MMHK v souvisejících 
záležitostech.

https://www.hradecjede.cz/
https://www.facebook.com/events/6317091428351264
https://www.bajkazylhk.cz/l/zaverecny-vecirek-dpnk-hradec-kralove/
https://dopracenakole.cz/mesto/hradec-kralove

